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Betreft: Toch schaliegasboring in de Noordoostpolder?
 
 
Geachte Voorzitter van Provinciale Staten,
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van
Orde stelt de fractie van het
CDA de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde
Staten en de commissaris van
de Koning over boringen naar schaliegas in de
Noordoostpolder
 
Inleiding
 
In januari 2016 kwam het Energierapport van de minister
waarin hij het boren naar schaliegas op termijn niet uitsluit.
Tijdens het vragen halfuurtje van de Provinciale
Statenvergadering van woensdag 27 januari 2016 heeft het
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CDA het Flevolandse college van gedeputeerde staten
gevraagd om de provincie Flevoland stelling te laten nemen
tegen schaliegas. Gedeputeerde dhr. Stuivenberg bevestigde
dat het college tegen schaliegasboringen is en in gesprek blijft
met de minister.
 
Daarnaast heeft het Britse schaliegasbedrijf Cuadrilla
aangegeven proefboringen te willen  blijven doen in de
Noordoostpolder.
Minister Kamp heeft in juli 2015 de opschoningsvergunning
voor schaliegas niet verlengd. Daarop besloot het bedrijf 10
augustus 2015 in beroep te gaan.  In oktober 2016 heeft de
rechtszitting inzake de beroepszaak plaatsgevonden. Op 1
december jl besloot de rechtbank in Rotterdam dat Minister
Kamp daarop dat besluit niet zo maar had mogen nemen en
dat de minister met een beter gemotiveerd besluit moet
komen. Volgens de Mijnbouwwet mag de minister de
verlenging van de vergunning niet weigeren als aan alle
voorwaarden is voldaan.
 
Vragen
Naar aanleiding van de beslissing van de Rotterdamse
rechtbank heeft de CDA fractie de volgende vragen:
 
1) Hoe ziet de nieuwe motivering van minister Kamp eruit?
2) Treedt het college in overleg met de minister over het
hernieuwde voorstel van de minister?
3) Blijft het college met ons van mening dat schaliegas niet in
Flevoland hoort?
4) Wat gaat het college verder doen, zodat Flevoland vrijblijft
van boringen naar schaliegas?
 
 
 
 
 
Graag ontvangen wij naast een antwoord op boven gestelde
vragen ook een afschrift van de hernieuwde zienswijze van de
minister.



 
Met vriendelijke groet,
Namens de CDA fractie,
 
Chris Schotman
Fractievoorzitter
 
 


